

百佳及旗下超市品牌門市 指定產品 9 折優惠

條款及細則:

- 1. 此等優惠有效期由即日起至2025年12月31日。
- 2. 客戶每日可於 My3 App 內「我的錢包」換領指定「蔬菜先生」及「Baker's Choice」電子優惠券各乙張。電子優惠券名額有限,先到先得,送完即止。
- 3. 客戶憑指定「蔬菜先生」電子優惠券於任何位於香港的百佳超級市場、FUSION、TASTE、 FOOD LE PARC、GREAT FOOD HALL或GOURMET 門市,購買兩件或以上蔬菜先生產品 可享9折優惠。
- 4. 客戶憑指定「Baker's Choice」電子優惠券於任何位於香港的百佳超級市場、FUSION、 TASTE、FOOD LE PARC、GREAT FOOD HALL或GOURMET 門市,購買兩件或以上 Baker's Choice 包裝麵包及蛋糕產品可享9折優惠。
- 5. 客戶必須於付款前出示指定的電子優惠券及易賞錢App電子會員卡方可享用相應優惠。
- 6. 每張電子優惠券只限使用乙次。
- 7. 此等電子優惠券不可與任何百佳現金優惠券、易賞錢App會員電子優惠券、易賞錢會員日及 其他優惠同時使用。
- 8. 此等電子優惠券不適用於購買禮券/電子禮券、初生嬰兒奶粉、香煙、電話卡/儲值卡/禮品卡、食物禮券、百佳食物卡、寄賣櫃位的交易、繳費賬項、任何增值服務、任何換購推廣及電子印花換購、大額交易金額超過港幣\$50,000或原箱訂購超過50箱、塑膠購物袋收費、送貨服務費及3Shop產品及服務,亦不適用於PNS網購/電話/傳真訂購及任何於www.greatfoodhall.com及店取易訂購之消費。
- 9. 此等電子優惠券不能兌換現金或其他面值之禮券。持有人亦不可獲現金或其他形式找贖。
- **10.** 此等優惠由百佳超級市場(香港)有限公司(「百佳超級市場」)提供。和記電話有限公司 (「本公司」)對一切有關此等優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 11. 本公司及百佳超級市場保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止此等優惠而不作另行通知。
- 12. 如有任何爭議,本公司及百佳超級市場保留最終決定權。





10% discount on designated products at PARKnSHOP stores

Terms & conditions:

- 1. These offers are valid from now until 31 December 2025.
- 2. Customers can redeem one designated e-Coupon for each of the brand "Mr. Vegetable" and "Baker's Choice" from the "My Wallet" section on the My3 App per day. The e-Coupons are limited in quantity and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
- 3. Customers can enjoy 10% off on purchases of any 2 or more pieces of Mr. Vegetable products at any PARKnSHOP, FUSION, TASTE, FOOD LE PARC, GREAT FOOD HALL or GOURMET physical store in Hong Kong with the designated "Mr. Vegetable" e-Coupon.
- 4. Customers can enjoy 10% off on purchases of any 2 or more pieces of Baker's Choice prepack bread / cake products at any PARKnSHOP, FUSION, TASTE, FOOD LE PARC, GREAT FOOD HALL or GOURMET physical store in Hong Kong with the designated "Baker's Choice" e-Coupon.
- 5. Customers must present the designated e-Coupon(s) and MoneyBack App membership card before payment to enjoy the corresponding offer(s).
- 6. Each e-Coupon can be used only once.
- 7. These e-Coupons cannot be used in conjunction with any PARKnSHOP cash coupon, MoneyBack Monthly eCoupons, member day offer or other discounts.
- 8. These e-Coupons are not applicable to purchases of any gift coupon / eVoucher, stage 1 infant milk formula, tobacco, phone card / prepaid phone card / gift card, food coupon, PARKnSHOP Food Card, consignment counter transaction, bill payment, any value-added service, any redemption promotion and eStamp redemption, bulk / case purchase with single transaction over HK\$50,000 or 50 cases, plastic shopping bag charging, delivery service charge and 3Shop products & services, nor is it applicable to PNS eShop / phone / fax ordering and purchases made on www.greatfoodhall.com and "Click & Collect" service.
- 9. These e-Coupons are not exchangeable for cash or coupons in other denominations. No change will be given either in cash or in any other forms.
- These offers are provided by PARKnSHOP (HK) Limited ("PARKnSHOP"). Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") shall not be responsible for any matters relating to the service / product.
- 11. The Company and PARKnSHOP reserve the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason.
- 12. In case of disputes arising out of these offers, the decision of the Company and PARKnSHOP shall be final and conclusive.

